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– Tagja vagyok, az Alapítvány az Egészséges Életmódért a Kajak-
kenu Sportért a Szarvasi Vízturizmusért kuratóriumának.

– A Körös-Völgye Alapítványt vezetem - amelyen keresztül az ön-
kormányzati képviselõi tiszteletdíjamat támogatásokra fordítom.

– Sportszervezet elnökségi tagságát is betöltöm.
Aktívan sportoltam, kajakoztam tizenkét évig. Aranyjelvényes if-

júsági és felnõtt elsõ osztályú minõsítést szereztem. Sportolói múl-
tam mai napig meghatározó számomra. Nem csak azért, mert hiszem,
hogy „ép testben ép lélek”, hanem azért is, mert egy életre megtanul-
tam, csak a kitartó, alapos, és sok esetben önfeláldozó munka hozza
meg az eredményét.

Szarvas Város Önkormányzatának 2002 októbere óta vagyok tag-
ja. A Gazdasági és Közbeszerzési Bizottságban, valamint az Ifjúsági
és Sportbizottságban tevékenykedek. Kiemelek néhány, „nagyobb
port” felkavaró ügyet, amelyrõl talán emlékezhetnek arra, mit is kép-
viseltem én az elmúlt négy évben:
– Hosszú, másfél évig tartó csatát vívtam azért, hogy a szakellátá-

sunkat, szakrendelõnket ne adja a város megyéhez.
– Sikerült elérni, hogy a fekvõ beteg ellátás szakrendelésünket ne

zárjuk be.
– Nem engedtem a Petõfi utcai sportcsarnok bezárását, (még me-

gyei pénzt is szereztem hozzá, persze ezzel nem élt a város), de a
lényeg, hogy a sportcsarnok most is üzemel, a sportolni vágyók
legnagyobb örömére.

– Egyedül mentem szembe azzal a városvezetõi akarattal, hogy 2004
júniusában elvegyék a sportszervezetek éves Önkormányzati tá-
mogatásának közel 40%-át.

– Megvédtük a Fõtéri iskolát, a hatalmaskodó, önkényeskedõ, tör-
vénytelen utasításoktól.

– Végül az egyik legutolsó „õrület”, a vállalkozók valamint a gará-
zsok 300 Ft-os négyzetméterenkénti ingatlan adóját, sikerült 150
Ft/m2-re mérsékelni.

– Háromezer aláírás erõsített meg abban, hogy a magán-személyek
építményadójának ügyében is tovább kell küzdeni az átgondolat-
lan, az itt élõket sértõ és súlytó adó intézkedések ellen.

– Ez ügyben sikerült azt a kommunikációs trükköt lelepleznem, hogy
nem az az igazi kérdés, hogy egymást marva azon vitatkozzunk,
6000 Ft a kommunális adó, vagy 70Ft/m2 az építményadó, hanem
az, hogy szabad-e 4000 Ft-ról egyik pillanatról a másikra átlago-
san vagy pontosan 6000 Ft-ra (50% emelés) emelni a helyi adót?

– Szabad-e az üdülõk adóját 400 Ft/m2 -rõl 600 Ft/m2 -re (50%)
emelni még az alma tárolókra is kiróva azt.

Meggyõzõdésem, hogy városunk, térségünk és mi az itt élõk jobb
életéhez a gazdasági élet fellendítésén keresztül vezet az út. Újabb
munkahelyeket kell teremteni, ehhez újabb cégeket kell idecsábítani.
„Isten adta”, egyedülálló adottsággal rendelkezünk. Sehol nem áll
össze ennyi szerencsés adottság egy helyen, mint itt Szarvason. Ezt ki
kell használni! Természetvédelem, turizmus, munkahelyteremtés:
mindhármat figyelembe véve kell Szarvast virágzóvá tenni!

Önkormányzati képviselõként elsõdleges feladatomként az Önök szol-
gálatát kívánom ellátni, oly módon, hogy minden alkalmat megragadok
az Önökkel való személyes kapcsolattartásra, ügyeik képviseletére.

Tisztelt Választópolgár! Kalász Kár-
oly vagyok, Szarvason születtem 1942-
ben. Nõs vagyok, két gyermekem és
négy unokám van. Negyvenhárom év
aktív munka után, most nyugdíjas évei-
met töltöm. Amennyiben megtisztelnek
bizalmukkal, október 1-én szavazatuk-
kal is támogatnak, - és így tagja lehetek
az új képviselõ testületnek,- többek kö-
zött az alábbiakat szeretném a választó-
kerületemben megvalósítani:
– Székely Mihály térbõl egy hasznos

területet kialakítani pl: játszótér és pihenõpark kiépítése.
– A Szentesi út mellett lévõ lakópark szabad területén, egy bizton-

ságos játszóteret és pihenõparkot létrehozni az ott lakó családok
részére.

– Járdák, utak karbantartása.
– Árkok folyamatos tisztítása, karbantartása, a csapadék és belvíz

akadálymentes elvezetése.
– A szarvasi köztemetõk korszerûsítése és karbantartása.
– A külterületek fokozott, vagyon és közbiztonsága védelme.
– És minden ami az Önök szempontjából fontos.

Tisztelettel kérem támogatásukat !
Kalász Károly, képviselõjelölt

Tel.: 06-70-289-2042 

Kalmár Magdolna, közismert néven
„Baba néni” vagyok, a Fõ Téri Általá-
nos Iskola, majd Szarvas Város Általá-
nos Iskolájának és Óvodájának egy éve
nyugdíjas igazgatója. Több felkérésnek
eleget téve indulok a 6. sz. választókör-
zet egyéni képviselõ-választásán.
Miért vállalnám a képviselõi tevékeny-
séget ?
– Mert 8 éven át – 1990–1998-ig – már
képviseltem ügyeiket a város Képvise-
lõ-testületében.  Mert a képviselõi mun-
kát mindig is szívesen végeztem:

– Kezdeményeztem a Mangol kertvárossá történõ kialakítását, és
sikeresen lobbiztam érte.  Ennek eredményét láthatják, illetve
megélhetik: üdülõsétány-csatornázás, betonútépítés, az ehhez csat-
lakozó mangolzugi utcák közmûvesítése, járdaépítések.

– Jelentõs szakmai minõségi fejlõdést élt meg igazgatásom alatt a
Fõ Téri Iskola, s emellett sikerült az épületet teljes körûen felújí-
tani, tornatermet, tantermeket építeni.

– Egy éve történt nyugdíjba vonulásom miatt szabadidõvel, kellõ
ambícióval és teljes függetlenséggel rendelkezem ahhoz, hogy
bármiféle elkötelezettség nélkül képviseljem körzetemet a Képvi-
selõ-testületben.

– Mert szükségét látom annak, hogy megújuljon a Képviselõ-testü-
let, szûnjön meg az a tarthatatlan helyi gyakorlat, aminek követ-
keztében minden kontroll nélkül, vezényszóra születnek olyan
döntések is, amelyek gyakran nem a lakosság érintett rétegeinek
érdekeit szolgálják!

– Mert elfogadhatatlan, hogy a város oktatáspolitikája a többségi
szavazások eredményeként az önkormányzati óvodák, iskola „le-
építésében”, a  pedagógusok lejáratásában nyilvánul meg.

– Mert nem tartom helyes képviselõi magatartásnak azt, ha egy-egy
képviselõt nem is ismernek körzetének lakói; ha az nem foglalko-
zik  ügyeikkel, nem áll ki érdekeikért!

–  Mert nem tudok egyetérteni azzal, hogy  városunkban csak a lát-
ványos, központi helyek fejlõdnek, és településünk nagyobb ré-
szében, ahol mindennapjainkat éljük az utóbbi években semmifé-
le beruházás nem történt!

Hogyan kívánom képviselõi munkámat ellátni?
Támogatnék minden olyan döntést:

– amely elõsegítené a munkahelyek számának bõvülését!
– amely azt célozná, hogy minél több tehetséges fiatalunk találja

meg boldogulását szülõvárosában.
– amely elõsegítené városunk turisztikai, kulturális és sportélete ha-

gyományainak népszerûsítését – akár országos szinten is!
– Támogatnám azokat a fejlesztéseket, felújításokat, amelyek a la-

kosság széles rétegeinek érdekeit szolgálnák.
– Választókörzetemben  biztosítani szeretném azt, hogy folyamato-

san kapcsolatban lehessenek velem. (Személyes megkeresés,
telefonkapcsolat, fórumok, fogadóórák, beszélgetések.)

Anyagi ígéreteket csak a költségvetés ismeretében tehetek, de min-
den segítséget megadok ügyeik intézésében.

– A Nyugdíjas Egyesület rendezvényein rendszeresen részt ven-
nék, havonta anyagi támogatásban részesíteném képviselõi tisztelet-
díjamból. Problémáikat továbbítanám a Képviselõ-testülethez.

Bízom a Támogatásukban!

Tisztelt Szarvasiak! Kedves Válasz-
tóim! Kozák Imréné Kovács Mária va-
gyok, aki már 12 éve képviselem Önö-
ket a szarvasi önkormányzatban. Min-
dig fontos volt számomra, hogy a város
fejlõdéséért, szépítéséért és Önkért szar-
vasi lakosokért dolgozzam.

Célom most is, az hogy, hogy a város
jobban járjon. Fontos számomra, hogy
termelõ beruházások alakuljanak, bõvül-
jenek a meglévõk, tudjanak fejlõdni,
hogy egyre több embernek biztosítsanak,
megélhetést, mert ezzel a város is és
Önök a 7. sz. körzet lakói is jól járnak.

Jobb, élhetõbb, lakhatóbb, járhatóbb és talán boldogabb és nyu-
godtabb várost szeretnék.
Mit jelent ez a 7. sz. választókerületben?

Megválasztásom esetén körzeti képviselõként vállalom:
– Szilárd burkolattal látjuk el a még sáros, poros utakat és folyamatos

karbantartást végzünk. (Tessedik, Arany J, Vajda P. Deák, Béke u.)


